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Írásbeli kérdés

"Mikor épül meg a 4es főút Monort és Pilíst elkerülő szakasza?" címmel a Házszabály 91 .
§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Kóka János miniszter úrhoz . A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mindenki számára ismert és mindenki által elfogadott tény, hogy az útépítés a
gazdaság egyik motorja . Maga az építés is kedvező hatást fejt ki, és a megépült utak
területfejlesztő hatása is vitathatatlan .

Folynak az autópálya építések, bár az MSZP választási programjában felelőtlenül
meghirdetett igéseteknek csak a töredékében. Azonban nem csak az autópályáknak, hanem a
főutaknak is fontos szerepe van a közlekedési igények kiszolgálásában .

A 4-es főúton a forgalom már a nyolcvanas évek közepén meghaladta az út
kapacitását, megnövelve a menetidőt, jelentős környezetszennyezést okozva, nehezítve az
érintett településeken lakók életét . Az útpálya Albertirsa és Budapest közötti szakasza kritikán
aluli állapotú mindenhol sebességkorlátozás érvényes .
Ezért kérdezem öntől, hogy mikor várható a 4-es Monort és Pilíst elkerülő szakaszának
megépítése?
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